
  Eggeslevmagle S.G. & IF 
  Bestyrelsesmøde 
  Tid: tirsdag den 26. november 2024 kl. 19.00 
  Sted: Mødelokalet, Skælskør Hallen, Sorøvej 90, 4230 Skælskør 
 
Til stede: Liza, Birger, Thyge, Thomas, Niels og Solvejg 
Fraværende:Verner og Inge 
 

1. Godkendelse af referat fra den 1. oktober 2024 
Referatet godkendt 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

 
3. Bordet rundt – hvordan går det i de forskellige afdelinger 

a. Har fået en mail fra MTB, at nogen af medlemmerne har startet deres egen 
forening. De spørger om de må få de 2 sponsorer EDC Skælskør og Spar 
Skælskør med over i deres nye forening. Hvad gør vi.? 
Bestyrelsen er enige om at MTB melder sig ud med virkning pr. 01.01.2025 

- Og at de kan fortsætte med deres sponsorer. 
På generalforsamlingen vil bestyrelsen anbefale udmeldelse. 

  
Liza har fået kontakt til Eggeslevmagle fodboldklub, og de har sagt, at de nu vil 
oprette deres eget CVR nr., og vi slipper for at få flere af deres regninger mm. 
 
Skydning: Der er skiftet plader på bagvæggen i Skydekælderen. Antal 
medlemmer nu på 16. Pensionistholdet er på 5 medl. 
 
Bueskydning har nu 3 medlemmer, vi håber på flere interessede. 
 
Petanque: Holder julefrokost den 2.12. – og der spilles fortsat 2 x ugl. 
 
Disc golf holdt sæsonafslutning i november, starter igen i marts 25. 
 
Børnegymnastikken – der er nu 15 børn der træner. 
 
Seniorgymnastik er nu på 70 medlemmer, holder juleafslutning den 17.12. 



 
Stolemotion – der er 3 hold med hhv 15, 18 og 18 deltagere. 
 
Yogaholdet har 17 delt. Skinker og skavanker 9 delt. Yoga m. Store bolde 4 delt. 
 
Krocket træner også hele året. 

 
 

4. Økonomi 
Indtægter pr. dd. Kr. 183.235 
Direkte udgifter udgør kr. 108.000 
Adm. Omkostninger udgør kr. 179.640 – heri indregnet Stolemtion 
Underskud opgjort til 117.000 
 

 
5. Hvordan får vi tjent penge til foreningen 

a. Bambusa strømper – 87,5 kr. pr. solgt pakke strømper 
Punktet genoptages på næste møde 
 

b. Aloe Vera produkter – 20% af det der bliver solgt 
Jatak til Aloe Vera forhandler, salg bliver primært seniorgymnastikholdet. 
 

c. Royal Run – får svar i starten af det nye år. 
 

6. Generalforsamling 2025 
a. Jer der er på valg, må gerne overveje til vores møde i januar, om i vil genvælges, 

eller om vi skal ud og vride armen rundt på et par stykker. 
i. Inge er på valg (Efter overtagelse af Peters plads) 

ii. Birger er på valg 
iii. Solvejg er på valg 
iv. Niels er på valg som suppleant (efter bytning med Thomas) 
v. Jeg har en der gerne vil stille op som suppleant. 

Drøftes på næste møde i januar 2025 
 

 
7. Eventuelt 

Intet 
 
Mødet slut kl. 20.50 
Referent: Solvejg 
 
Tak for et godt møde. 


